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Ad 1) Siden sidst 
Legeplads er ryddet for det værste ukrudt og brædder skruet fast. 

 

Legepladsudvalg skal endeligt etableres. Kim sender mail rundt til alle. 

 

Der er lavet aftale med GE Fibernet/Waoo. Mikkel (132) koordinerer tilmeldingerne. Aftalen forpligter ikke på 

nogen måde foreningen. Alle aftaler om tilslutning og abonnement sker direkte med de enkelte husstande i 

foreningen. Der vil heller ikke være administrative byrder for foreningen, da GE Fibernet fakturerer direkte til 

foreningens medlemmer. 

 

Ad 2) Økonomi 
Foreløbigt regnskab gennemgået og det følger budgettet. 

 

Kontingent opkrævningen forløbet væsentligt bedre end i 2013, så det lader til at aftalen med Nets fungerer 

efter hensigten. Kun 3 husstande mangler at betale pr. dagsdato. 

 

Når der kommer udbytte for vores investeringsbeviser, investeres der iht. budgettet – forventet ultimo april. 

  

Ad 3) Overlevering fra kommunen 
Intet nyt fra kommunen.  

Kommunen har ikke modtaget feedback fra DanJord siden vores gennemgang af arealerne. 

 

Lars presser på.  
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Ad 4) Snerydning 
Vore veje har generelt været godt ryddet gennem hele vinteren. De par klager der har været i løbet af sæsonen 

er blevet korrigeret af Hede Danmark efterfølgende. Så samarbejdet har fungerer fint. Dog er der måske blevet 

saltet lidt for tit i forhold til den milde vinter vi har haft. 

 

Det blev besluttet at vi kontakter første del af Højager for at høre om deres erfaringer med deres snerydder. Er 

de gode kan det overvejes at lave fælles aftale for 2014/2015. 

 

Ad 5) Gartner 
Aftale for 2014 indgås på samme vilkår som sidste år. 

Det overvejes om der skal etableres flere træer omkring legepladsen for på sigt at skabe lidt mere læ og hygge. 

Men først når arealerne er genoprettet og drænet korrekt iht. overdragelsen fra kommunen. 

 

Ad 6) Næste møde 
Mandag d. 28. april 2014 hos Lars. 

 

Ad 7) Evt. 
Bestyrelsen må desværre konstatere at det ikke var muligt for 2. stikvej at afholde fastelavn i år, da der ikke var 

nogle der tog ”bolden” og fik arrangementet stablet på benene. Det måtte derfor desværre aflyses.  

 

På www.hojager.net findes aktuel arrangements oversigt, der viser hvem der har ansvaret for hhv. Sct. Hans og 

Fastelavn de næste mange år. Her fremgår det også at det kun er hvert 3. år man er arrangør. 

 

Næste arrangement er Sct. Hans der arrangeres af 3. stikvej til højre. 

Fastelavn 2015 arrangeres af 3 stikvej til venstre. 

 


